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Kurset fungerte bra men studenter har alt for lite bakgrunn i fonologi. Jeg skal inkludere en 

dobbeltime med fonologi ved begynnelsen av kurset neste gang. Muntlige presentasjoner ble 

fremført slik at alle kunne stille spørsmål og drøfte viktige punkter under selv presentasjon. 

Halvparten av studentene hadde en powerpoint presentasjon, jeg vil kreve det fra alle 

studenter neste gang. Lydfilene på fronter ble godt mottatt. 

 

Chantal Lyche 


